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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Novák Katalin, tárca nélküli miniszter (családokért 
felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Van, ahol a pandémia keresztülhúzta a csok 
számításait" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

A minap  megkeresett  egy  állampolgár,  aki  három  csodálatos  gyermek  édesanyja,  és  a  Covid
áldozata lett. Áldozata lett, mert a veszélyhelyzet kihirdetése előtt 11 nappal korábban veszítette el a
munkahelyét,  melynek  következtében,  ha  kevéssel  is,  de  nem rendelkezik  2  év  folyamatos  tb-
jogviszonnyal.  Legyünk őszinték: a vészhelyzet  kihirdetése előtt  is  tisztában voltunk már azzal,
hogy komoly korlátozásokat fog bevezetni a kormány, ezért is bocsátották el a hölgyet és férjét a
vendéglátás-turizmus  világából.  Csupán  30  napig  volt  munkaviszony  nélkül  a  hölgy,  ami
örvendetes, viszont ez pont azt a problémát idézte elő, hogy a 2022. június 30-ig megigényelhető
csok lehetőségével már nem fog tudni élni, mert neki 2022. július 1-jére lesz meg az előírás szerinti
2 év folyamatos jogviszonya. Bár fizették maguk után a tb-járulékot, azt gondolva, hogy így nem
szakadt  meg  a  jogviszonyuk,  de  mint  később  tájékoztatva  lettek,  ez  csupán  az  egészségügyi
ellátásra jogosította fel őket.

A Miniszter asszony ön felé már írt a hölgy levelet korábban, de a mai napig nem érkezett válasz a
kérdéseire.
Tisztelettel  kérdezem, hogy mit javasol az ilyen helyzetben lévőknek, van-e esetleg lehetőség a
pandémia  miatt  méltányossági  alapon arra,  hogy mivel  pár  nap  hiányzik  a  szükséges  két  éves
folyamatos  jogviszonyból,  ők  mégis  megkaphassák  azt,  amire  normál  esetben jogosultak  lettek
volna?

Várom érdemi válaszát, és bízom a kormányzati segítségben!


